طلب تعدیل اعتماد مستندي L.C. AMENDMENT APPLICATION (NORMAL/MURABAHA)



Date / /	التاريخ: / /
To Kuwait Finance House K.S.C	إلى بيت التمويل الكويتي ش.م.ك
Letter of Credit No	الاعتماد رقم
Amount	نەناغ
Please amend the above mentioned Letter of Credit as follows:	نرجو تعديل كتاب الاعتماد المذكور أعلاه طبقا لما يلي:
New Expiry Date	التاكد من صحة الترجمة
New Last Shipment Date	تاريخ آخر يوم للشحن الجديد
Amount to increase by	زیادة القیمة بمبلغ
Amount to decrease by	تخفيض القيمة بمبلغ
Attachments/Supported Documents	مرفقات
Other amendments	تعدیلات أخری
All other conditions remain unchanged This amendment application is considered as an integral part of L.C. issuanc Yours faithfully	تظل جميع الشروط الأخرى دون تغيير يعتبر هذا التعديل جزءاً لا يتجزأ من طلب فتح الاعتماد وتفضلوا بقبول فائق الاحترام
Terms and conditions for amending Letter of Credit	شروط تعديل الاعتماد المستندي
We acknowledge that the amendment fee is due immediately after executing the request and is deducted from the account mentioned in the amendment request.	• إننا نقر وباستحقاق عمولة التعديل علينا بعد تنفيذ الطلب مباشرة وتخصم من الحساب المذكور في طلب التعديل.
If the value of the L.C. is decreased additionally, a new pro-form invoice/ purchase order must be presented.	· في حال زيادة التخفيض بقيمة الاعتماد المستندي يتم إرفاق عرض سعر/ بطلب شراء جديد.
We acknowledge that submitting a request to amend the L.C. does not necessarily mean approval, as there are banking procedures that must be followed before executing the request.	• إننا نقر بان تقديم طلب تعديل الاعتماد المستندي لا يعني بالضرورة الموافقة عليه حيث هناك إجراءات بنكية يجب إتباعها قبل تنفيذ الطلب.
We acknowledge the right of Kuwait Finance House (K.S.C.) to accept and reject the amendment request if it is submitted after the expiration of the L.C	• إننا نقر ونعترف بحق بيت التمويل الكويتي (ش.م.ك) في قبول ورفض طلب التعديل في حال تقديمه بعد انتهاء صلاحية الاعتماد المستندي.
We acknowledge that executing the amendment to the L.C. does not mean it is amended, as the beneficiary has the right to reject the amendment or accept it according to the unified international rules and customs related to L.C.s.	• إننا نقر بان تنفيذ التعديل في الاعتماد المستندي لا يعني نفاذه حيث للمستفيد الحق في رفض التعديل أو قبوله حسب القواعد والأعراف الدولية الموحدة المتعلقة بالاعتمادات المستندية.
Customer Name:	اسم العميل:
Account No.:	رقم الحساب:
Signature:	التوقيع:
Signatu	re verified